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ACTA DE LA REUNIÓ EXTRAORDINÀRIA 4/2021 DEL CONSELL D’ESTUDIS DE 

L’ENSENYAMENT DE PSICOLOGIA 

 

Data: dimarts, 2 de març de 2021 

Hora: 13h en convocatòria única 

Lloc: reunió telemàtica 

 

Assistents: 

 

PROFESSORS/ES 

Maite Barrios Cerrejón 

Xavier Caldú Ferrús 

Nuria Codina Mata 

M. José Corral López 

Maria Josep Jarque 

Maria Jayme Zaro, cap d’estudis 

Maribel Núñez Peña 

Ferran Pons Gimeno, secretari 

Javier Rodríguez Ferreiro (en substitució de Fernando Gabucio)  

 

ESTUDIANTS 

Francie Agudelo Velásquez 

Andrea Donoso 

Enric Jané Calleja 

Priyanka-Ratna Raju  

Emma Rourera 

Sara Sanchez Avila 

Jessica Senra Lago 

 

PAS 

David Cateura Sanz 

 

Excusa l’assistència: 

Fernando Gabucio Cerezo 

http://www.ub.edu/psicologia/
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Ordre del dia 

 

1. Aprovació, si escau, de la data d'inici de les classes de primer curs, segon 

semestre, a petició de la Junta de Facultat 

 

Desenvolupament de la sessió 

 

La cap d’estudis dona la benvinguda als nous membres professors, M. Josep Jarque i 

Fernando Gabucio, tot i que assisteix el professor Javier Rodríguez Ferreiro en 

substitució d’aquest últim, perquè li coincideix amb una classe. A continuació, dona els 

resultats de les eleccions a cap d’estudis que van tenir lloc el passat 23 de febrer: 16 

vots emesos, dels quals 16 a favor, 0 en contra i 0 vots en blanc, i demana consti en 

acta el seu agraïment al suport rebut pels membres del Consell d’Estudis que hi van 

votar i també als que van excusar-se per no poder assistir a la reunió prèvia a la votació. 

També fa constar el seu agraïment al professor Ferran Pons per continuar com a 

secretari del Consell d’Estudis. Per últim, afegeix que s’obre una nova etapa en la que 

cal analitzar els canvis i necessitats que marquen la universitat ara per tal d’adaptar-

nos i continuar treballant plegats, docents i alumnat, en el marc del Consell d’Estudis. 

 

A continuació explica la raó del present consell extraordinari. Recorda que en el darrer 

Consell d’Estudis (reunió extraordinària núm. 2/2021) s’havia acordat no donar una 

data de represa a la presencialitat. El 12 de febrer es va comunicar al degà l’acord del 

Consell d’Estudis. Tot i així, el degà va comunicar a la Junta de Facultat que era d’obligat 

compliment donar una data de represa de presencialitat a les aules davant el 

requeriment de Rectorat, al que ell com a degà no podia deixar de respondre sense 

incórrer en una vulnerabilitat de la resolució del rector. Així doncs la Junta de Facultat 

va debatre sobre aquesta qüestió, el degà va demanar que es votés sobre com 

procedir, i finalment es va concloure que el Consell d’Estudis havia de decidir la data 

de represa de presencialitat segons les dues propostes que van votar-se a la Junta de 

Facultat: 1 de març o 8 de març. En funció d’aquest encàrrec de la Junta al Consell 

d’Estudis, la cap d’estudis va reunir-se amb els coordinadors i coordinadores de primer 

curs, els quals van concloure que el dia 1 no es podia reprendre la presencialitat. 

L’acord que es va prendre va ser tornar la setmana següent, 8 de març, i només 1 dia 

de presencialitat (dimarts o dimecres), fent els altres dies classes virtuals. 

 

La cap d’estudis afegeix que ha rebut queixes d’uns alumnes tant per no reprendre la 

presencialitat com perquè diuen que no informem de la situació. Aquests missatges de 

cinc alumnes repetien continguts i tenien un to crispat. Però també ha rebut missatges 

d’alumnes en sentit contrari, donant raó de les seves situacions personals i les 

dificultats que tenen per tornar a les aules en aquest moment del curs. Afegeix que 
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existeix molta diversitat en cada centre o facultat, i que en la nostra hi ha molts 

alumnes. 

 

A continuació dona la paraula als membres del consell que també són coordinadores 

d’assignatures de primer curs, la professora Núria Codina i la professora M. J. Corral. 

La professora Codina comenta que la cap d’estudis ho ha resumit perfectament. Primer 

constata que els coordinadors de primer curs no volien donar una data, que van 

comunicar-ho al Consell d’Estudis. El Consell en la reunió anterior considerava, per tant, 

que no podien decidir cap data i que fos la Junta de Facultat qui ho decidís. A Junta de 

Facultat es va comunicar això i altra vegada va tornar al Consell, que ja s’havia 

pronunciat.  

 

Enric Jané comenta que en la reunió anterior es va deliberar sobre quan es podia iniciar 

el curs, sobretot per primer. Com semblava que, per salut, no es podia reprendre la 

docència, doncs no podíem nosaltres decidir quan. Pregunta de qui és competència la 

decisió de reprendre la presencialitat. La cap d’estudis diu que és del centre, escoltat 

pel Consell d’Estudis com a òrgan de govern independent de la Junta de Facultat, però 

que segons la resolució del rector la competència de decidir no és directament del 

Consell, per això es va traslladar a la Junta de Facultat. 

Priyanka-Ratna Raju pregunta com serà la tornada a la presencialitat, se li respon que 

de la mateixa manera que es va realitzar a l’inici del primer semestre, de cada grup es 

fan 3 subgrups A,B,C, alternant. Es recorda que no es pot obligar cap alumne a assistir 

a classe, donada l’excepcionalitat del moment, i que cal atendre aquelles situacions 

personals especials, sempre que estiguin justificades.  

 

Emma Rourera comenta que la situació és una mica ridícula, ja que si l’alumne no vol 

o no pot assistir, al mateix temps el professor hauria de retransmetre la classe de forma 

online. La cap d’estudis comenta que cada assignatura ho fa diferent, però destaca que 

no es desatenen els alumnes que no hi son presents. Per les informacions que té 

existeixen vàries alternatives que els equips docents han estat i estan elaborant. 

 

Es procedeix a votar sobre l’inici de la presencialitat al grau de psicologia. Ja que la 

data 1 de març no es pot contemplar perquè ja ha passat, la votació es fa sobre si 

s’acorda iniciar les classes presencials de primer curs el dia 8 de març.  

 

El resultat de les votacions és el següent: 

- Vots a favor: 7 

- Vots en blanc: 9 
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La cap d’estudis diu que avui mateix traslladarà al degà la decisió presa al Consell i que 

llavors es publicaran als campus virtuals de les assignatures, al PAT i al campus virtual 

del Grau tota la informació necessària sobre l’organització i la presencialitat.  

 

 

Acords presos 

 

• S’acorda iniciar les classes presencials de primer curs el dia 8 de març de 2021 

 

 

La cap d’estudis aixeca la sessió a les 13,44 h de la qual, com a secretari, estenc aquesta 

acta. 

 

 

El secretari 

 

 

Vist-i-plau 

La cap d’estudis 
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